
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι οι Ένοπλες Δυνάμεις 
λαμβάνουν όλα τα προβλεπόμενα μέτρα και ασκούν τους απαραίτητους ελέγχους στα 
Ηλεκτρονικά Συστήματα Ασφαλείας που χρησιμοποιούνται στις στρατιωτικές εγκαταστάσεις, 
ώστε να αποτρέπουν οποιαδήποτε διαρροή διαβαθμισμένων πληροφοριών.  

 
 ΝΙΚΟΛΑΟΣ - ΓΕΩΡΓΙΟΣ Σ. ΔΕΝΔΙΑΣ 
 ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 

 

ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Κυριάκο Βελόπουλο Φ.900α/7004/19570 

Αθήνα, 18 Οκτωβρίου 2024 

 

ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΦΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/ Γραφείο ΓΓ 
ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 

 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
  

ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 7004/24-09-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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